
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 4. oktober stillet følgende spørgsmål nr. 1722 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 1722:  

”Kan ministeren oplyse, hvor mange plejehjem som oplever udfordringer med legio-

nella i varmtvandssystemerne, og hvor mange dødsfald som årligt kan tilskrives legio-

nella blandt ældre plejehjemsbeboere (Perioden 2019-2021)?” 

 

Svar: 

Sundhedsministeriet har ikke mulighed for at svare inden for fristen, idet der skal ind-

hentes bidrag fra Statens Serum Institut. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet 

endeligt ultimo november 2021. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Philip Hadberg 

 

Folketingets Sundhedsudvalg 

Holbergsgade 6 

DK-1057 København K 

 

T +45 7226 9000 

F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  

W sum.dk  

 

 

Dato: 13-10-2021 

Enhed: BESS 

Sagsbeh.: DEPPHHA 

Sagsnr.: 2115753 

Dok. nr.: 1955870 

 

Sundhedsudvalget 2020-21
SUU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 1722

Offentligt

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

